

**Van:** info@rosadoc.be  
**Verzonden:** maandag 13 mei 2013 12:52  
**Aan:** Veerle Solia  
**Onderwerp:** RoSa's vrouwennieuws

# Vrouwennieuws

## 13 mei 2013

### Nieuw op de RoSa-site

#### Moedersterfte anno 2013



Gisteren was moederdag. Moederdag is de jaarlijkse aanleiding voor Save the Children om haar rapport te publiceren over moedersterfte in 176 landen. Het rapport kwam uit op 7 mei 2013. Kijkt u even mee.

#### Aanwinsten eerste kwartaal 2013



De collectie van de RoSa-bibliotheek is een work in progress. Bekijk de nieuwste aanwinsten in de RoSa- bibliotheek, ingedeeld per thema.

### In het nieuws

- Amerikaans tv-icoon Barbara Walters (83) neemt afscheid (De Morgen, 13/05/2013)
- La vengeance contre les femmes et les enfants (La Libre Belgique, 13/05/2013)
- Pour les droits de la femme (La Libre Belgique, 13/05/2013)
- Brèves (La Libre Belgique, 13/05/2013)
- Government cuts threaten gender equality gains, warns report (The Guardian, 13/05/2013)
- Kinderen zijn niet de verdienste van hun moeder (Knack, 12/05/2013)
- 'Fennema doet alsof Heleen in kruisloze slip hijgend het raam likt van haar store' (De Volkskrant, 12/05/2013)
- Sexualité dans "les quartiers" (La Libre Belgique, 12/05/2013)
- Aujourd'hui, n'oubliez pas maman ! (La Libre Belgique, 12/05/2013)
- Ni bonnes ni nonnes ni pigeonnés : nouveau cri de colère des infirmières (Le Monde, 12/05/2013)
- Les Femen s'affichent contre l'extrême droite à Paris (Libération, 12/05/2013)
- The profound problem of male sexual violence (The Guardian, 12/05/2013)
- Disney, you dolts, give us back our Brave heroine (The Independent, 12/05/2013)
- Twee-Q: The thought provoking experiment lifting the lid on your Twitter gender bias... (The Independent, 12/05/2013)
- Cheaper childcare is the only way (The Independent, 12/05/2013)
- Can you tell which cover girls are the real thing? (The Independent, 12/05/2013)
- Why has Mumsnet developed such an awkward reputation? (The Independent, 12/05/2013)
- Women who engage in self-abasing 'fat talk' deemed less likeable, study suggests (The Globe and Mail, 12/05/2013)
- Giving Voice to Women's Game (The New York Times, 12/05/2013)
- Female veterans in Congress decry military's handling of sexual assaults (CNN, 12/05/2013)

- [Barbara Walters to Announce 2014 Retirement on 'The View ... \(The New York Times, 12/05/2013\)](#)
- [Bundesliga der Frauen Wolfsburgs Spielerinnen erstmals deutscher Meister \(Sueddeutsche Zeitung, 12/05/2013\)](#)
- [Schule Soll man Jungen und Mädchen getrennt unterrichten? \(Sueddeutsche Zeitung, 12/05/2013\)](#)
- [Vier moeder, draag ook haar naam \(De Standaard, 11/05/2013\)](#)
- [Obama's kleurloze tweede kabinet \(De Standaard, 11/05/2013\)](#)
- [Ingedoekt en toch 'n toffe madam \(De Standaard, 11/05/2013\)](#)
- [Paul de Leeuw zuigt melk uit borsten tijdens uitzending \(De Morgen, 11/05/2013\)](#)
- [Clash tussen joods-orthodoxe meisjes en vrouwenbeweging Women of the Wall \(Knack, 11/05/2013\)](#)
- [Derrièrele sourire \(La Libre Belgique, 11/05/2013\)](#)
- [Chine : les suppliciées de Masanjia \(Le Monde, 11/05/2013\)](#)
- [Top tips: encouraging equality and diversity in local government \(The Guardian, 11/05/2013\)](#)
- [Pakistan elections: Women voters undeterred by violence \(BBC News, 11/05/2013\)](#)
- [Toronto program gives moms the gift of a fresh start\(The Globe and Mail, 11/05/2013\)](#)
- [Lessons From Mom Serve a Yale Professor Well \(The New York Times, 11/05/2013\)](#)
- [What Makes a Mother? Suffering \(The New York Times, 11/05/2013\)](#)
- [Why are moms in America lagging? \(CNN, 11/05/2013\)](#)
- [Men, step up on family planning \(CNN, 11/05/2013\)](#)
- [Famous daughters: 'What I learned from my mom' \(CNN, 11/05/2013\)](#)
- [Women pioneers in medicine \(CNN, 11/05/2013\)](#)
- [Kurs für Prostituierte Jenseits aller Tabus \(Sueddeutsche Zeitung, 11/05/2013\)](#)
- [Campagne vraagt politici spoed te zetten achter dubbele achternaam \(De Standaard, 10/05/2013\)](#)
- [Geen hoofdzoekverbod voor Vlaamse ambtenaren \(De Standaard, 10/05/2013\)](#)
- [Sports Illustrated had op 10 jaar tijd slechts 35 vrouwelijke covers \(De Morgen, 10/05/2013\)](#)
- [Handgemeen over "seksisme" aan de klagmuur \(De Morgen, 10/05/2013\)](#)
- [Durf denken en durf de politiek in de achterkamer af te schaffen \(De Morgen, 10/05/2013\)](#)
- [Belgian Pride Week van start in Brussel met MiniPride \(De Morgen, 10/05/2013\)](#)
- [Moeder worden in Congo: een moeilijke bevalling \(De Morgen, 10/05/2013\)](#)
- ['In het oeuvre van veel vrouwelijke auteurs vormt seks de rode draad' \(De Volkskrant, 10/05/2013\)](#)
- [Prières "historiques" de femmes juives à Jérusalem \(La Libre Belgique, 10/05/2013\)](#)
- [Déguisé en femme, un Egyptien rend compte du harcèlement sexuel \(La Libre Belgique, 10/05/2013\)](#)
- [Première féministe au mur des Lamentations \(Libération, 10/05/2013\)](#)
- [Les clés de l'esclavage moderne en France \(Libération, 10/05/2013\)](#)
- [«En 2012, nous avons aidé 122 esclaves domestiques» \(Libération, 10/05/2013\)](#)
- [Arrests as women pray at Jerusalem's Western Wall \(BBC News, 10/05/2013\)](#)
- [Nigeria 'baby factory' raided in Imo state \(BBC News, 10/05/2013\)](#)
- [Syrian refugees 'sold for marriage' in Jordan \(BBC News, 10/05/2013\)](#)
- [Is pop sexist? Canadian musician Grimes thinks so \(The Independent, 10/05/2013\)](#)
- [How women will rule the workplace \(The Globe and Mail, 10/05/2013\)](#)
- [This Mother's Day, ditch the guilt trip \(The Globe and Mail, 10/05/2013\)](#)
- [Judge refuses to drop his order allowing morning-after pill for all ages \(The New York Times, 10/05/2013\)](#)
- [Hey mom, call me when you find my wife \(The New York Times, 10/05/2013\)](#)
- [Working Families Flexibility Act is Family Unfriendly \(The New York Times, 10/05/2013\)](#)
- [President touts Obamacare benefits for moms \(CNN, 10/05/2013\)](#)
- [Barbie-Haus am Berliner Alexanderplatz Hölle in Rosarot \(Sueddeutsche Zeitung, 10/05/2013\)](#)
- [Klagemauer Handgemeen wegen Frauen-Protest \(Sueddeutsche Zeitung, 10/05/2013\)](#)
- [Abercrombie & Fitch Dicke Mädchen unerwünscht \(Sueddeutsche Zeitung, 10/05/2013\)](#)
- [When are we going to address the military sexual assault epidemic? \(The Guardian, 09/05/2013\)](#)
- [Pakistan election: what do women want? Food, freedom and peace \(The Guardian, 09/05/2013\)](#)
- [Pakistan's female election candidates have bags of confidence \(The Guardian, 09/05/2013\)](#)
- [Enjoi skateboard firm pulls anti-women ads after thousands sign petition \(The Guardian, 09/05/2013\)](#)
- [A burgeoning men's rights movement in British universities? Lads, you cannot be serious \(The Independent, 09/05/2013\)](#)
- [srael seeks to end back-of-the-bus gender segregation \(The Globe and Mail, 09/05/2013\)](#)
- ['The Girls in the Band,' a Documentary by Judy Chaikin \(The New York Times, 09/05/2013\)](#)
- [Ook vrouwen kandidaat voor presidentsverkiezing in Iran \(De Standaard, 08/05/2013\)](#)
- [Toch nog geen nieuwe rector voor UGent \(De Standaard, 08/05/2013\)](#)
- [Waarom mollige vrouwen niet welkom zijn bij Abercrombie & Fitch \(De Standaard, 08/05/2013\)](#)
- ["Dikkers niet welkom in winkels van Abercrombie & Fitch" \(De Morgen, 08/05/2013\)](#)
- [Ook vrouwen kandidaat voor presidentsverkiezing in Iran \(De Morgen, 08/05/2013\)](#)
- [Charlotte Raven: why feminism needs to get radical again \(The Guardian, 08/05/2013\)](#)
- [Is 'lad culture' causing a surge in student feminist societies? \(The Guardian, 08/05/2013\)](#)
- [Microsoft Names First Female Finance Chief \(The New York Times, 08/05/2013\)](#)
- [Mothers Convicted of Felonies May Get Chance to Stay Out of Prison \(The New York Times, 08/05/2013\)](#)

- [The other gender divide: where men are losing out \(The Guardian, 07/05/2013\)](#)



Word fan van [RoSa documentatiecentrum](#) op Facebook.

De RoSa vrouwennieuwsmailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers.

Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op [www.rosadoc.be](http://www.rosadoc.be)

Wilt u deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar [docwerk@rosadoc.be](mailto:docwerk@rosadoc.be) met de vermelding 'uitschrijven vrouwennieuws'.

POWERED BY [PHPLIST](#) V 2.10.13, © [TINCAN LTD](#)